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MONDELINGE VRAGEN

Aan: College van B&W Zwolle
Van: Fractie SP, Brammert Geerling
Betreft: Toegankelijke website Zwolle  
Datum: 28 september 2020  

Geacht college,

Burgers worden steeds vaker naar digitale loketten gestuurd om hun overheidszaken te 
regelen. Uit onderzoek van experts onder 7000 overheidssites blijkt dat mensen met een 
beperking regelmatig bedrogen uit komen: slechts 1 procent van de websites van de 
Nederlandse overheid is aantoonbaar toegankelijk. Het gevolg is dat bezoekers met een 
functiebeperking de informatie en diensten van deze websites niet (goed) kunnen gebruiken 
en dus zo niet volwaardig mee kunnen doen.

Uit dit onderzoek blijkt ook dat de website van de gemeente Zwolle en onderliggende 
websites (nog) niet voldoen aan de standaard WCAG 2.1 zoals beschreven in de wet “tijdelijk 
besluit digitale toegankelijkheid overheid”. Hiernaast staat in deze wet ook dat alle websites 
e.d. aan deze standaard met ingang van 23 september ’20 moeten voldoen. Dit is dus in het 
geval van Zwolle niet het geval.

Dat brengt de SP tot de volgende vragen:

- Deelt de wethouder met de SP de mening dat digitale informatievoorziening voor 
iedere Zwollenaar toegankelijk moet zijn?

- Waarom voldoen onze websites nog steeds niet aan de eisen zoals gesteld in de wet 
digitale besluitvorming, terwijl dit al sinds vorige week verplicht is?

- Wat gaat het college doen om op korte termijn te zorgen dat wij hier wel aan voldoen 
en per wanneer is dit geregeld? 

Namens de SP fractie,
Brammert Geerling                                                                                                                           


